

PPP Finland ostaa Sanoman omistaman Rauman Suorajakelu Oy:n, joka vastaa Rauman alueen varhaisjakelutoiminnoista

Belgialainen, Suomessa Pohjanmaalla ja Uudenmaan alueella jo nyt toimiva jakeluyhtiö PPP Finland Oy ostaa Rauman Suorajakelu Oy:n, joka vastaa varhaisjakelusta Rauman alueella. PPP Finland ottaa Sanoman aiemmin hoitamat jakelualueet hoitoonsa 2.1.2025 alkaen.

"Hyvin toimiva jakelu on olennainen osa painetun sanomalehden asiakaskokemusta, ja nopeasti muuttuvassakin mediankäytössä paperilehdelle on selkeä rooli ja kysyntää. Olemme iloisia, että jakelutoiminnalle löytyi osaava ja toimintaa jatkuvasti kehittävä ostaja, jonka toiminnasta Sanomalla on erittäin hyvät kokemukset.", kommentoi Sanoma Media Finlandin Tuotanto ja logistiikka -yksiköstä vastaava **Timo Tassi**.

"Viimeisten parin vuoden aikana Sanoma ja PPP Group ovat jatkuvasti vahvistaneet kumppanuuttaan, ja olemme ylpeitä saavuttamastamme luottamuksesta. Sanoma on meille jatkossa merkittävä yhteistyökumppani. Jakelun laatu ja luotettavuus on meidän yhteinen, tärkeä tavoitteemme", kommentoi PPP Finlandin toimitusjohtaja **Hannu Ahvonen**. "Tämä kauppa vahvistaa sitoutumistamme olla pitkäaikainen, merkittävä toimija Suomen sanomalehtien varhaisjakelun markkinalla," jatkaa **Michel d'Alessandro**, PPP Groupin toimitusjohtaja.

Le Groupe belge PPP acquiert Rauman Suorajakelu Oy, propriété de Sanoma, qui gère les activités de distribution matinale de la presse dans la région de Rauma

La société PPP Finland Oy, filiale du Groupe PPP, déjà active dans les régions d'Ostrobotnie et d'Uusimaa en Finlande, acquiert Rauman Suorajakelu Oy, responsable de la distribution matinale dans la région de Rauma. À partir du 2 janvier 2025, PPP Finland prendra en charge les zones de distribution précédemment gérées par Sanoma.

« Une distribution efficace est une partie essentielle de l'expérience client pour les journaux imprimés, et même dans un paysage médiatique en rapide évolution, la presse papier continue d'avoir un rôle clair et une demande. Nous sommes heureux d'avoir trouvé un acquéreur compétent, qui ne cesse de développer ses activités et avec lequel Sanoma a eu d'excellentes expériences », commente Timo Tassi, responsable de l'unité Production et Logistique de Sanoma Media Finland.

« Au cours des deux dernières années, Sanoma et le groupe PPP ont constamment renforcé leur partenariat, et nous sommes fiers de la confiance que nous avons construite. Sanoma restera un partenaire clé pour nous à l'avenir. La qualité et la fiabilité de la distribution sont nos objectifs communs et essentiels », commente Hannu Ahvonen, directeur général de PPP Finland.

« Ce rachat confirme notre engagement à devenir un acteur significatif et de long terme sur le marché de la distribution matinale des journaux en Finlande », ajoute Michel d'Alessandro, Président Directeur Général du Groupe PPP.



The Belgian PPP Group Acquires Rauman Suorajakelu Oy, Owned by Sanoma, Managing Early Morning Newspaper Distribution in the Rauma Region

PPP Finland Oy, a subsidiary of the PPP Group, already active in the Ostrobothnia and Uusimaa regions of Finland, has acquired Rauman Suorajakelu Oy, responsible for early morning distribution in the Rauma region. Starting January 2, 2025, PPP Finland will take over the distribution areas previously managed by Sanoma.

"Efficient distribution is an essential part of the customer experience for printed newspapers, and even in a rapidly changing media landscape, print media continues to have a clear role and demand. We are pleased to have found a competent buyer who continually develops its operations and with whom Sanoma has had excellent experiences," comments Timo Tassi, Head of Production and Logistics at Sanoma Media Finland.

"Over the past two years, Sanoma and the PPP Group have consistently strengthened their partnership, and we are proud of the trust we have built. Sanoma will remain a key partner for us in the future. The quality and reliability of distribution are our shared and essential objectives," comments Hannu Ahvonen, Managing Director of PPP Finland.

"This acquisition confirms our commitment to becoming a significant and long-term player in the early morning newspaper distribution market in Finland," adds Michel d'Alessandro, CEO of the PPP Group.